
 
 

ZAPISNIK 11. REDNE SEJE ŠTUDENTSKEGA ZBORA 
ŠTUDENTSKE ORGANIZACIJE UNIVERZE V LJUBLJANI 

 
ki je potekala v četrtek, 24. 3. 2022, ob 18.00 uri, 
na Študentskem kampusu (Pivovarniška ulica 6), 

 
in se nadaljevala 25. 5. 2022 ob 18.00 uri 

na Študentskem kampusu (Pivovarniška ulica 6). 
 

 
Seja se je pričela ob: 18:16 
Prisotnih poslancev:  31 
Prisotnost poslancev je razvidna s prezenčne liste. 
 
/ Rok Dolenc / Pozdravil je poslance in predlagal dnevni red, ki se je glasil: 

1. Potrditev zapisnika 10. redne seje; 

2. Dvomesečna poročila Predsedstva ŠOU v Ljubljani; 

3. Predstavitev delovanja ŠOVZ; finančno in vsebinsko poročilo za obdobje 2021 in finančni in vsebinski 

načrt za obdobje 2022; 

4. Predlog spremembe akta o ustanovitvi Zavoda Radio Študent; 

5. Poslanske pobude in vprašanja; 

6. Razno. 

Ad. 1: Potrditev zapisnika 10. redne seje 

/ Rok Dolenc / Odprl je debato glede zapisnikov. Ugotovil je, da ni želje po razpravi in ugotovil, da je 

zapisnik potrjen. 

Ad. 2: Dvomesečna poročila Predsedstva ŠOU v Ljubljani 

/ Klemen Petek / Na začetku je pozdravil sprejem novega Zakona o urejanju statusa študentov, ki bo med 

drugimi zagotovil 40 milijonov evrov, ki jih bodo na tak ali drugačen način prejeli študentje. 

Administracija je skrbela za nemoten potek dela predsedstva, redno so bili na voljo vsem. Preverjali so 

informacije glede covid ukrepov. Njegovo delo se je pogosto navezovalo na preuredbo aktov in na 

proračun. Sestal se je z resorji, zavodi itd. Povedal je, da še ni znano, kdaj bo proračun. Uvedli so uradne 

ure ob torkih četrtkih od 10. do 14. Če ima kdo kakršnokoli vprašanje so vabljeni, da pokličejo na 

telefonsko število ali pošljejo mail. Najnujnejše primere so preusmerili na Zavod študentska 

svetovalnica, kjer je tudi kampanja za psihološko zdravje. Komunikacijski kanali spletna stran, facebook, 

instagram in info mail. Potekala je interna komunikacija predvsem med Zavodi, resorji in ostalimi 

dejavnostmi glede usklajevanja proračuna. Ažurirali so vsebino klipinga in opozarjali na nepravilnosti v 

medijih.  

Pri projektih je povedal, da nekaj več sledi v prihodnjih mesecih in da pripravljajo nekatere dogodke za 

april in maj, udeleženi bodo na Škisovi tržnici. Opravičil se je v imenu Roka Medveda in pozval, da se 

vprašanja zanj zastavi njemu samemu. 



 
/ Blaž Plazar / Povedal je, da so se v januarju in februarju osredotočili na vsebinsko delo. Bilo je več 

vprašanj s strani dijakov z željo po prepisu. V okviru ŠOS so sodelovali pri kampanji ''kaj pa mi,'' ki je po 

njegovem mnenju na nacionalni ravni največja zadeva, ki se odvija v tem mandatu. Povabil je, da se 

pogleda spletno stran in dodal, da je nekaj predlogov, ki bodo verjetno sprejeti. Izvedli so projekt ''katera 

izbira študija je prava zame'' v sodelovanju s DOS. Namen projekta je bil dijakom zagotoviti informacije 

glede vpisa na faks. Izvedli so raziskavo glede kvalitete študija in duševnega zdravja med študenti. 

Zahvalil se je vsem, ki so delili, saj so vzeli ustrezen vzorec. Zbrali so 1000 popolnih odgovorov. Glede 

kvalitete študija so ugotovili, da so v času covida delovanje faksov dobro ocenjeni, kvaliteta študija je 

ostala na zadovoljivi ravni. Največji problem so opazili na področju duševnega zdravja. 77% je odgovorila, 

da občasno doživljajo anksioznost, vsaj 50% pa jih doživlja pogosto. To je še en dokaz o veliki rak rani te 

generacije in da so se zato odločili, da se bodo dodatno fokusirali na duševno zdravje in psihosocialnem 

položaju študentov. Dodal je, da se ga lahko kontaktira, če želi posamezen ŠOVZ delati na tem področju 

in da bodo pomagali. V 2. semestru spet začnejo z delavnicami, najpomembnejši del glede duševnega 

zdravja, en sklop kariernih delavnic in usmerjanja ter digitalna pismenost in kompetence.  

/ Luka Kopinšek / Povedal je, da so v januar zakorakali v Banja Luko, kjer so organizirali izlet, izvedli so 2 

večja projekta in 2 manjša projekta – vse študentsko smučanje, karneval, Fifa turnir in vse študentsko 

smučanje 400 študentov. Vse študentski bowling so izvedli v klubu 300, kamor so peljali 80 študentov, 

Fifa turnir za 16 udeležencev, beneškega karnevala se je udeležilo 300 študentov. Bili so v veliki pripravi 

meseca kulture. Za konec je pozval k sodelovanju pri projektu častim ½ litra.  

/ Tilen Vodeb Žmavc / Povedal je, da so imeli veliko dela, poleg treh že konstantnih projektov, kjer tuje 

študent obveščajo o ukrepih v Sloveniji in o prihajajočih dogodkih. Odprta je bila recepcija, kjer se 

študentom pomaga pri vsakodnevnih vprašanjih. Pripravili so priročnik za iskanje namestitev. Imeli so 

14 dogodkov v februarju, na 10 od njih so študenti spoznavali Slovenijo, na ostalih pa so se spoznavali 

med sabo.  

/ Rasim Čehić / Povedal je, da resor ni vsebinski, zato nimajo svojih projektov. Imeli so povečano delo, 

nakazali so prva sredstva. Redno so usklajevali zapisnike sej, odprtja projektov in potrjevali naročilnice, 

usklajevali so račune, pozvali so predstavnike k oddaji vsebinskih in finančnih poročil za leto 2022. Še 

enkrat je pozval ŠOVZ-je, da morajo poslati dokumente skladno s 33. in 34. členom Pravilnika o delovanju 

in financiranju ŠOVZ. Povedal je, da nekateri tega še niso storili, ima 26 od 29 poročil. Pozval je, da se 

izvede javno tribuno. 

/ Bor Ravbar / Pri projektu Vseštudentsko smučanje so sodelovali G3 spirits d.o.o. To podjetje se ukvarja 

s prodajo alkoholnih pijač. Zanimalo ga je, koliko je bilo to podjetje plačano in za kakšne storitve. 

/ Veronika Tržan / Povedala je, da gleda Vseštudentsko smučanje in ta dogodek je organiziral ŠOU, G3 

Študentski kampus. Beneški karneval Kampus, resor itd. Smučanje je z isto podobo nov projekt, ki se 

sedaj imenuje Smučanje s povezanimi, ki ga organizirajo isti organizatorji. To je veliko financiranja in jo 

je zanimalo kaj je kdo financiral in koliko je financiral resor za obštudijske dejavnosti. Glede na število 

organizatorjev se ji je zdela cena visoka – beneški karneval je vsakega študenta stal 35 evrov. 

Vseštudentski bowling so organizirali isti organizatorji. Dogodek je stal študent 20€ na ekipo. Vprašala 

je, koliko je resor za obštudijske dejavnosti to financiral. Izpostavila je, da se projekti resorjev in skupine 

povezani podvajajo z enakim financiranjem. Podarila je še, da vpogled v finančno poročilo ni. 

/ Veronika Bračič /  Rasima je vprašala, če se je pri veliko ŠOVZ pojavljajo, da se je več denarja namenilo 

sejninam in honorarjem kot pa projektom in prosila, da izpostavi, kdo so to bili.  



 
/ Klemen Petek / Povedal je, da podpira preglednost, a izpostavil, da imajo letno poročilo, kjer je treba 

podrobno vsebinsko in finančno poročati, zato se mu zdi, da bi brez potrebe to dvakrat potrjevalo, če 

pa Zbor to želi, ni problema. 

/ Luka Kopinšek / Odgovoril je, da sodelujejo z G3, ponujajo več kot le alkohol. Zagotovili so jim dodatne 

vode in obilico promocijskega materiala. Poslanca je povabil, da kdaj pride na dogodek in vidi, koliko 

dobrih stvari lahko dobi. Odgovoril je, da se seveda organizacija prekriva, saj je resor za obštudijske 

zadeve krovna dejavnost, zato poskušajo organizirati dogodek na vseh fakultetah, saj je tako doseg boljši 

in organizacija lažja.  

/ Bor Ravbar / Povedal je, da je slišal , da so na dogodku dobili promocijski mali viski in da je bil štant. 

Prosil je, da dobi še odgovor glede koliko so bili za to plačani. 

/ Luka Kopinšek / Povedal je, da G3 niso plačali nič. 

/ Veronika Tržan / Vprašala je, če G3 ne plača, ali je kadarkoli kot poslanec ali kot predsednik resorja 

dobili kaj od G3 spirits, da bi se lahko reklo, da so dobili kot darilo. Vprašala je, zakaj je bilo Vseštudentsko 

smučanje organizirano v veliki večini s skupino povezani in ni bilo sodelovanja z ostalimi fakultetami. 

Zagon ni nikoli dobil povabila za sodelovanje in zato niso vključeni ter nimajo informacij o financiranju. 

/ Luka Kopinšek / Glede daril je povedal, da ni dolžan govoriti, kaj je dobil in bo dobil. Glede ŠOVZ je 

odgovoril, da je njegova stvar, kateri ŠOVZ je promocijsko in strateško dober in s katerim naj sodeluje 

glede promocije. Ker je ocenil da na njenem ŠOVZ tega ni, se ni odločil za sodelovanje. 

/ Rasim Čehić / Odgovoril je, da točnega seznama nima in da si nekaj ŠOVZ plačuje sejnine in da je 

honorar bil izplačan 2 ali 3 krat. Dodal je, da dela z odgovornimi študenti, ki ne kradejo študentskega 

denarja, če je imela to v mislih. 

/ Bor Ravbar / Povedal je, da so v poročilu glede resorja za mednarodnega sodelovanja 3 projekti 

izključno z alkoholom in vprašal, zakaj so tako osredotočeni na alkohol in kakšno sliko po njihovem 

mnenju to kaže v javnosti. 

/ Tilen Vodeb Žmavc / Odgovoril je, da noben projekt ni bil pijanka. Spoznavali so slovenska vina, Brda, 

šlo je za kulturen izlet, Union je slovenska pivovarna in ne razume, kaj je to kaj takega.  

Rok Dolenc je dal na glasovanje proceduralni sklep, ki se je glasil: 

Študentski zbor ŠOU v Ljubljani se seznanja z dvomesečnimi poročili Predsedstva ŠOU v Ljubljani. 

Rezultat glasovanja: 

ZA: 25 

PROTI: 0 

VZDRAŽNI: 0 

Sklep je bil sprejet. 

Ad. 3: Predstavitev delovanja ŠOVZ; finančno in vsebinsko poročilo za obdobje 2021 in finančni in vsebinski 

načrt za obdobje 2022 

/ Veronika Bračič / Utemeljila je umestitev točke na dnevni red. Povedala je, da prihaja s fakultete, kjer 

ŠOVZ sestavlja 7 članov in da so pripravili veliko projektov, ki so bili uspešni, saj so bili dobro obiskani. 



 
Finančno zahtevnejše je bilo študentsko glasilo z naslovom Elenmajerica, ki je bilo zelo lepo sprejeto. 

Glede javnih tribun je povedala, da so sklicali že 2 javni tribuni letos.  

/ Rasim Čehić / Povedal je, da so vsi finančni načrti javno dostopni v FRS in da lahko vedno dobijo vpogled. 

/ Sarah Tkalec / Povedala je, da je poslanka filozofske fakultete in da poročila še ni oddala, za kar se 

opravičuje in pojasnila, da so druge specifične okoliščine, ki bi jih morali pri tem upoštevati in o katerih 

je bil Rasim obveščen. Povedala je, da so lani izvedli veliko projektov, kar so organizirali po smereh.  

/ Bor Ravbar / Povedal je, da so začeli z javno tribuno in konstituiranjem. Za 2022 so načrtovali obuditev 

projekta zlatolaska, krst in dodatna sredstva za študijske produkcije, saj fakulteta v to premalo vlaga. 

/ Rok Dolenc / Povedal je, da ga je nekaj poslancev obvestilo, da morajo sejo zapustiti predčasno, zato 

je z namenom zagotavljanja sklepčnosti na glasovanje dal proceduralni sklep, s katerim bi zamenjali 3. 

in 4. točko dnevnega reda. 

Rezultati glasovanja: 

ZA: 15 

PROTI: 16 

VZDRŽANI: 0 

Sklep ni bil sprejet.  

/ Laura Markuš / Povedala je, da je predsednik UO na Ekonomski fakulteti. Izvedli so projekt Prehrana in 

vadba v karanteni – miti in resnice, projekt Osnove excela, ki so ga izvedli zaradi povpraševanja 

študentov, projekt virtualna delavnica koktejlov, projekt Samopodoba in javno nastopanje so organizirali 

skupaj s fakulteto za upravo, projekt kako odpreti svoje podjetje, projekt Pot do uspeha – zgodbe mladih 

podjetnikov, projekt kako ustvariti Linked-in profil, projekt Napredni Excel, večer družabnih iger, 

dogodek taksi za socialno omrežji, ki prepričajo, projekt Mesec podjetništva. 

/ Miha Skender / Povedal je, da je predsednik UO ŠOFS. Povedal je, da so organizirali nekaj dogodkov z 

znanimi podjetni na področju strojništva, več dogodkov, kjer so študentov s pomočjo diplomiranih 

matematikov študentov pomagali pri pripravi na izpite, delavnico pri ustvarjanju Linked-in profila, tečaj 

nemščine in angleščine, virtualni strojniški pop kviz, gaming večeri, serija dogodkov o izkušnjah 

diplomantov fakultete, tečaj programskega jezika, lasertag in karting v WOOP-u, ponovno priprave na 

izpit iz matematike, spoznavni žur, tradicionalni strojniški piknik, tečaj strokovne angleščine, ogled 

procesa varjenja piva, predstavitev VR realnosti z modeli v praksi, tečaj photoshopa, tečaj programiranja, 

kavne dneve. Naredili so študentske strojniške hoodije, ki so ga oblikovali študentje sami. 

/ Gregor Jerebic / Povedal je, da so javno tribuno organizirali februarja in organizirali delavnico Vprašaj 

tutorja, predavanje Še vedno vozim, vendar ne hodim, predstavitev podjetja ORM, Predstavitev sistema 

za avtomatsko citiranje, Okrevanje po rekonstrukciji križnih vezi, Problematika zbarvanih zob, 

predavanje Imunski sistem, delavnico znakovnega jezika, Osnovni tečaj fotografiranja, Cepljenje proti 

Covid-19, Babiški dnevi, Pot do zdrave hrbtenice, Osnove citiranja literature, Tradicionalni piknik, akcijo 

doniranja krvi, Dobrodelni teden. 

/ Jan Kitanovski / Povedal je, da je na Fakulteti za elektrotehniko. Organizirali so delavnico oz. 

predstavitev podjetja Mahle, predavanje o kripto valutah, turnir LOL, dogodek Vpisal sem se na elektro, 

kaj pa zdaj, dogodek Zeleni preobrat, tečaj Navtike, paintball turnir, Kavni dan, Lasertag turnir, Python 

tečaj, Dobrodelni teden. 



 
/ Alja Šarlah / Povedala je, da prihaja s fakultete za Upravo. Organizirali so predavanje na temo 

Samopodoba in javno nastopanje, Vseštudentski turnir v FIFA-i 21, triviador turnir, okroglo mizo Javna 

uprava 2050, vodene vadbe v fitnesu, piknik za študente, sejem rabljene literature, zabavo v Shootersu, 

še en FIFA turnir, teden športa v okviru katerega so organizirali bowling, drsanje, predstavitev društva 

za zaščito živali Horjul. 

/ Aleksander Miličević / Povedal je, da je vesel, da je točka na dnevnem redu in da je 5 minut premalo za 

predstavitve dela ŠOVZ-jev. Povedal je, da so dali predlagatelji točke kratke in suhoparne predstavitve 

in jih prosil, če lahko podrobno predstavijo projekte. 

/ Veronika Bračič / Povedala je, da so organizirali dogodek Diploma – kje začeti, Med izpitno miganje, 

Natečaj dizajna majic in nogavic, Obnovitvene delavnice prve pomoči, Fotografski natečaj, cikel 

predavanj, Brezskrbno v lajf, ki se je ukvarjal z odhodom študentov na svoje, online kviz, Soba pobega, 

Plavanje na bazenu koluzija, Bowling, sprejem brucev, subvencijo za MGL, projekt S tutorji gre lažje, 

piknik, Pub kviz, fotografski natečaj. 

/ Sarah Tkalec / Povedala je, da so organizirali dizajn zastave društva, tisk promocijskih majic, 

Slovenistični puloverji, Tisk revije Clio, tisk puloverjev Umetnostne zgodovine, Geografski raziskovalni 

tabor, Študent naj gre na izlet, Poizpitno druženje, tisk revije Englist, poletna šola klasične filologije, 

delovno motivacijski vikend oddelka za psihologijo, Projekt Kako si nemočno. 

/ Gregor Jerebic / Sarah je vprašal, če pri njih izdelujejo zgolj puloverje oz. katere projekte organizirajo 

sami in ne zgolj pomagajo ostalim.  

/ Sarah Tkalec / Povedala je, da je želja po sofinanciranj preprosto med študenti. Organizirajo javno 

tribuno, kjer študentje pokažejo podporo za tak način delovanja. Naštela je še ostale prej omenjene 

dogodke, ki so jih organizirali sami. 

/ Rok Dolenc / Ugotovil je, da je na seji prisotnih 21 poslancev, kar pomeni, da Študentski zbor ni več 

sklepčen, in prekinil sejo. 

Nadaljevanje seje 

/ Rok Dolenc / Pozdravil je na prisotne in vprašal, če je na vrsti še kakšna predstavitev. Ugotovil je, da ne, 

in dal na glasovanje proceduralni sklep, ki se je glasil: 

Študentski zbor ŠOU v Ljubljani se seznanja s predstavitvami delovanja ŠOVZ. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

Ad. 4: Predlog spremembe akta o ustanovitvi zavoda Radio Študent 

/ Ana Kandare / Povedala je, da je sprememba akta pogoj za obstanek RŠ. Povedala je, da je za 

spremembo 2 členov, kar predstavlja majhno spremembo, ki zanje pomeni veliko spremembo. Rekla je, 

da to nič ne spreminja odnosa RŠ in ŠOU, zadovolji pa pristojne institucije, torej Ministrstvo za Javno 

upravo in center za NVO. Druga sprememba, potrditi je treba člene, ki urejajo sestavo poslovodnega 

organa, torej bo namesto 3 predstavnikov ustanovitelja zavoda tam sedel 1 predstavnik. Te spremembe 

omogočajo ohranitev statusa organizacija v javnem interesu,  poleg tega pa tudi razširja področje 

javnega interesa na druga področja, trenutno imajo ta status pri uradu RS za mladino. Izguba statusa 

pomeni, da ne morejo pridobivati sredstev na javnih razpisih, niti donacijskih sredstev iz dohodnine. 

Donacij fizičnih oseb in podjetji, kar je lani predstavljajo polovico sredstev za delovanje RŠ. Brez tega ne 

morejo obstajati. Dogajanje v preteklih mesecih težko strni in se ji zdi, da to ni bistveno, zato se je 



 
osredotočila na kaj in zakaj ta sredstva pomenijo v nekoliko bolj simbolnem smislu. Potrjujejo javni 

interes na različnih področjih delovanja, več kot 100 tisoč donacij pretežno od fizičnih oseb tudi izkazuje 

podporo in potrditev prizadevanja pri t.i. končni porabnikih, brez katerih ne bi preživeli. Poudarila je, da 

se ne odloča o formalni spremembi člena temveč o tem kaj ŠOU je, kaj bo in komu je namenjen. 

Prepričani, da so kot institucija, ki izvaja neformalna izobraževanja, na zavidljivem nivoju, kar potrjujejo 

množična priznanja, ki jih v zadnjih letih prejemajo njihovi novinarji za udejstvovanje na raznih področjih. 

RŠ krepi poslušanost, obseg mladih, ki pridejo na usposabljanja  in ima po podatkih mediane iz 2022 

najvišjo poslušanost v zadnjih 20 letih, kar jih navdaja z velikim optimizmom. Rekorde dosegajo pri 

prijavah, trenutno imajo 250 sodelavcev, ki se učijo za razna dela na področju novinarstva, ki ne dobijo 

izobrazbe nikjer druge. Ve, da je RŠ postaja, ki ni za vsakega, ampak je trdno prepričana, da je 

odogvornost vseh na seji, da da naredijo vse, kar lahko, da RŠ še naprej deluje in pridobiva sredstva. Za 

konec je poudarila, da so take spremembe že sprejeli za Kersnikovo in Kampus. 

/ Aleksander Miličević / Povedal je, da bo, glede na to, da do sedaj ni imel priložnosti, povedal, kakšno je 

dogajanje v zadnjih mesecih. Povedal je, da stvari niso tako črno bele. Glede akta je poudaril, da s strani 

RŠ prihaja do zavajanja, saj enakih sprememb niso sprejeli. Sedanja sestava tega akta sploh ni 

obravnavala, Kersnikovi se je ponudilo 2 opciji, bodisi da ŠOU zapusti ali da drugačno interpretacijo. 

Glede Kampusa se je spremenila sestava zavoda, ne pa razdelitve sredstev. Njihove navedbe torej ne 

držijo. Glede sveta zavoda je povedal za delovanje, ki vse bolj spominja na avtokracijo. Povedal je 

aktualen primer, člani sveta zavoda imenovani s strani direktorja, so pričakovali na dialog, ki se je začel 

šele po obstrukciji sej zavoda. Obstrukcija je bil edini način, da so predstavniki ustanovitelja lahko 

reagirali. Direktorica več kot mesec dni ni hotela na seje dati gradiva, glede katerega so se vsi strinjali. 

Popustila ni nit v primeru oz. klub dejstvu, da je zavod deloval brez predsednika sveta zavoda, kar je 

seveda kršitev pravil. Konstruktivno so pristopili k imenovanju predsednika sveta zavoda. Zapisnik seje 

se je potrdil 11. 3. Kjer pride do ključnega zasuka in kršitev vseh demokratičnih varoval. Letno poročilo 

je bilo potrjeno z zapisnikom dne 11.3. direktorica je samovoljno oddala poročilo na AJPES že februarja, 

brez soglasja sveta zavoda, kar je jasna kršitev zakona. Na sestankih jim je lagala in zavajala, da poročilo 

še ni oddano. Glede argumenta, da se je zaradi roka mudilo, je bilo s strani direktorice rečeno, da so že 

lani zamudili in ni nobene panike, zato tega argumenta ne sprejme, saj je bilo časa še za 3 seje, če bi bila 

volja za to. Od tega, ko je AJPES potrdil poročilo, se vodstva ne more več imenovati za verodostojne, saj 

se v organizaciji krši temeljna načela vladavine prava. Svita Komela je pozval, da takoj začne s postopki 

za preverjanje odgovornosti. Na koncu človek dobi občutek, da je za pokvarjeno žarnico na hodniku RŠ 

kriva poslanska skupina Povezani. Za zaključek je dodal, da je to povedal, ker do sedaj niso imeli 

priložnosti za pojasnilo in da situacija ni bila tako črno-bela, kot je bila predstavljena. 

/ Ajas Midžan / Glede premoženja je pojasnil, da je trenutna dikcija, ki je predlagana v spremembi 

ustrezna, saj se premoženje v primeru prenehanja razporedi kot to določi ustanovitelj, kar je skladno z 

veljavno zakonodajo 

/ Aleksander Miličevič / Povedal je, da je to pozabil in poudaril, da seveda glede skladnosti z zakonodajo 

nima nobenih pripomb. 

/ Svit Komel / Zahvalil se je za komentarje in povedal da so začeli seje sveta zavoda sklicevati v živo. 

Predlagano spremembo so kot je omenil Aleksander uskladili na skupnih pogajanjih. Poudaril je, da je 

danes Društvo novinarjev Slovenije pozvalo k za spremembi tega akta, zato ne ve, katero drugo 

organizacijo potrebujejo za potrditev strokovnega delovanja zavoda RŠ. 

/ Rok Dolenc / Na glasovanje je dal sklep, ki se je glasil:  

Študentski zbor ŠOU v Ljubljani potrjuje predlagane spremembe akta o ustanovitvi Zavoda Radio Študent. 



 
Rezultati glasovanja: 

ZA: 29 

PROTI: 2 

VZDRŽANI: 0 

Sklep je bil sprejet. 

Ad. 5: Razno 

Seja se je zaključila ob 18:45. 

 

 

Ljubljana, 3. 6. 2022 

 Zapisnik napisal:                                                                                    Zapisnik potrjuje: 

       Tajnik študentskega zbora        Predsednik Študentskega zbora 

  ŠOU v Ljubljani         ŠOU v Ljubljani   

                 Matej Igličar                                                                                             Rok Dolenc  


